

Apartament 125 m2 - 4pokoje Metro Kabaty

Numer oferty	34964472112
Typ transakcji	Sprzedaż
Cena	2 125 000 zł
Powierzchnia	125 m²
Cena za m ²	17 000 zł / m²
Liczba pokoi	4

i OPIS OFERTY

PL/ EN/ Русский

Przestronny 125 m apartament na Kabatach, usytuowany blisko Lasu Kabackiego, ostatniej stacji metra Kabaty.

Posiada 3 sypialnie, salon 35 m2, oddzielną w pełni wyposażoną kuchnię, łazienka z wanną z opcją prysznic, oddzielne WC.

Do dyspozycji są 2 balkony . Orientacja na 3 strony świata: południe, wschód, zachód.

Na poziomie -1 są 2 miejsca garażowe i 2 piwnice po 6 m2 każda płatne dodatkowo 126000 zł

Certyfikat energetyczny - jest

INFORMACJE O LOKALIZACJI:

Mieszkanie jest doskonale skomunikowane z resztą miasta. 5 minut spacerem do stacji metra Kabaty,. W pobliżu znajdują się również liczne sklepy, takie jak , apteka, sklepy spożywcze, a także supermarket Lidl. Dodatkowo, nowo wybudowana szkoła podstawowa znajduje się zaledwie minutę spacerem od nieruchomości, co jest dużym udogodnieniem dla rodzin z dziećmi.

Aktualnie wynajmowany

ENGLISH:

Spacious 125 m apartment in Kabaty, located close to Kabaty Forest, last metro station Kabaty.

It has 3 bedrooms, living room 35 m2, separate fully equipped kitchen, bathroom with bathtub with shower option,

separate toilet.

There are 2 balconies . Orientation to 3 sides of the world: south, east, west.

On the level -1 - 2 Garage spaces and 2 basements of 6 m2 each pay extra 126000 zł.

Currently rented.

LOCATION INFORMATION:

The apartment is perfectly communicated with the rest of the city. 5 minutes walk to Kabaty metro station,. There are also numerous stores nearby, such as , pharmacy, grocery stores, as well as a Lidl supermarket. In addition, a newly built elementary school is just a minute\'s walk from the property, which is a great convenience for families with children.

Просторная 125-метровая квартира в Кабатах, расположенная рядом с Кабатским лесом, последняя станция метро Кабаты.

В квартире 3 спальни, гостиная 35 м2, отдельная полностью оборудованная кухня, ванная комната с ванной и душевой кабиной, отдельный туалет.

Имеется 2 балкона. Ориентация на 3 стороны света: юг, восток, запад.

На уровне -1 есть 2 гаражных места и 2 подвала по 6 м2 каждый, оплачиваемые дополнительно 126000 PLN.

В настоящее время арендуется.

ИНФОРМАЦИЯ О МЕСТОПОЛОЖЕНИИ:

Квартира прекрасно сообщается с остальной частью города. В 5 минутах ходьбы находится станция метро Кабаты. Поблизости находятся многочисленные магазины, такие как аптека, продуктовые магазины, а также супермаркет Lidl. Кроме того, всего в минуте ходьбы от дома находится недавно построенная начальная школа, что очень удобно для семей с детьми.

✉ **KONTAKT**

👤 **Brik Nieruchomości**

✉ info@brik.com.pl

☎ +48 501 710 500

📍 **BRiK Nieruchomości** ul. Kondratowicza 18 lok. 421, 03-285 Warszawa

Oferta wysłana z [programu IMO dla pośredników](#).